
Verslag bewaking en evenementen 2010 

 

2010 was een vruchtbaar jaar wat evenementen betreft, in plaats van in 

april, zaten we vanaf januari al volop met aanmeldingen. 

We hebben met een groot team weer voor een aardig spaarpotje voor de 

vereniging gezorgd, alhoewel die spaarpot nog groter had 

Kunnen zijn. 

Dit was te wijten aan verkeerde communicatie en tegenwerking vanuit de 

verenigingsmensen zelf. 

Toch hebben we het merendeel met een heel gezellig team gewerkt, en we hopen 

dat de probleem veroorzakers in 2011 eindelijk in gaan zien dat ze hier niet 

1 iemand, maar de hele vereniging mee schaden. 

 

Toch zie ik het jaar 2011 met plezier tegemoet, want ook dan krijgen we weer 

een druk, maar hopelijk ook heel gezellig jaar. 

We hebben al weer veel aanmeldingen binnen, zelfs buiten de regio. 

 

Bij deze wil ik een ieder die in 2010 meegewerkt heeft hartelijk bedanken 

voor hun medewerking! 

 

 


